
zápis
o prúběhu Náhradní valné hromedy (dále i€n VH) sKl vítkovlce - Bílá z,s., lČ: 70632219, se 5ídl€m Bílá 173, PsČ 739
15, staré Hamry, {dále též jen ,,sKl"), konané dne 15.6.2020, od. 17:oo hod., Vzasedací místnosti Pres-centía,
Víceúčelové haly oSTRAVAR Aréna v ostravě - zábřehu, ul. RUská 30771135.

Pořad jednánívH:

1. zahájeníjednáníVH - ověření usnášéní schopnosti á §chopnosti činit rozhodnutí
2. Před ložení návrhu pořadu jednání, případné doplněnía odsouhlasení pořadu iednání
3. volba olgánú vH

. Předseda

. zaplsovatelá dvá ověřovatelé záplsu

. osoby pověřené sčítáníň hle§ů
4. zpřáva o člnnosti sl(lza období od posledníVH konené dne 27.5.2019
5. Projednání účetní závěřkY za úěetníobdobí od 1. 11.2018 do 31. 10.2019.

zpráva Dororčí komise o jejím přerkoumání
5. Přédložení účetnírávěrky2a úč€tníobdobíod 1. u.2018 do 31.10,2019 ke schvál€ní.

Rorhodnutí o íozdělení zisku.
7. lnformace o plnění rozpoětu sKlze období od 1. u.2019 ke dnl konánívH,
8. lnformace o plnění usneseníz valné hromady ze dne 27.5.2019.
9.|ňfolmace Dozorčí komlse o prováděné kontroln í čin nosti od konání minulé VH.
10. Náv.h rorpočtu sKlna obdobíod 1,11.2020 do 31.10.2021.
11. zpráva Dozorčí komise o přezkoumání návrhu lozpočtu na období od 1. 1L, zo2o do31.1o,2021.
12. Před ložení návrhu rožpočtu ke schvál€ní
13. Př€d ložení návrhu na odměny ělenům W e DK
14. Před ložení návrhu smluvovýkonu íunkce členú vVa DK ke s.hvál€ní
15. lníoímece o činnosti dceřlné spol€čnosti sKl Bílá -službys.r.o.
15. lníorma.€ o průběhu přípravy lnvestičního záměru Výměny technologle lanové dráhyzboiník
17. lníormec€ o stavu členské žá kládny a placeníčlenských příspěvkú, př€dložení návrhú na č€stné členství a jejich
schválení
18. Diskuz€
19. závěr

Ad1)

V x7,00 hod bylo konstatováno předsedou W P, ochmannem, že není přítomný dostatečný počet členú pro svolání
řádné VH a tudíž dle stánov plobíhá čekací lhúta nutná ke svolánínáhíadníVH,

Náhradní Valná hromada byla zahájena po dosažení usnášení schopnosti V17.30 hod P. ochmannem, předsedoU
Výkonnéhovýboru sKl, který byl pověřen Védením VH do doby zvoleníorgánů VH.

Ad 2)

slova se ujímá P. ochmann a konstatuje, že náhradníVH j€ Usnášení schopná 2a přítomnosti 65 členů občánského
sdruŽenístarších 18let a seznámilpřítomné s programem náhradníVH, viz příloha č.1.

Ad 3l

P, ochmann návrhuje jménem W obsazení orgánů VH Viz níž€. Navrhuje hlasovat 
"an 

bloc", což bYlo přúato hlasy
všech přítomných členů náhradní vH.

o Předseda
o zapisovatel
o ověřovatelé 2ápisu
o osoby pověřené sčítáním hlasú
Pro Proť
64 členů lčlen

Jakub DU5ílek
J, Pavlúsková
M. Kacíř, Š_ Wittichová
P. Vlček, M. Vrzgula, T. Ťavodá

zdrželo se
0 člénú

ý,1
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Ad 4)

Předseda VH J. ousílek postupuje V programU k bodu 4 J. Dusílek zahajuje krátkou anketu ohledně posunutí času

zahájeníVH, ploč nezvládlidojít včas, zdalije k tomu Vedly pracovnídůVody-

Předs€da VH posttlpuie kdalšímu bodu programu a předáVá slovo P. ochmannovi, aby vsouladu s programem
přednesl zpráVu o činnosti spolku,

P, ochmann infoímuje o činnosti spolkU, činnosti V,ikonného výboru a kan.eláře. Dále informuje o rozhodnutí
jediného spo|ečníka sKl Bílá služby s,í,o. a informuje, že dochází ke změně jednatelů a byIY zde přijat mimořádné

odměny jednatelů á byla schválena účetní závěrka. Prezentuje úČast jednotlivých členú W na schůžích W. W
dokončilVšechny legi5latiVn í zá l€žitosti souvhející se zápisem skUtečných vlastníkú dle platné legislativy,
Dalšíoblastí, kterou se W zabýVá,je oblast záVodního lyžování. W se rozhodlpro rok 2021pro prodluženíspoIupráce

se stávajícímitrenéíy bezVýběíového řírení, za loňský rok byly zapla ceny všech ny pohledáVky za záVodníky á členy
ozL, Letošní záVodní sezona bYla úspěšná o průběhu bUde informovat Ve zpráVě J. skoumal. lnformuje, že letos
proběhl, 35. ročník memoriá]u J, seileía, Dále informuje o prl]běhu jednotlivých závodů.

Předpokládá se pořádánítěchto 2ávodů V nadcházející lyžařské sezóně:
13,2,-14,2.2021 - F15 UNljunioři a dospě|í
27 .2, - 33.2a21 - MČR žáci
13.3, 14,3.2021-finále Madeja cup -přípravka a předžáci

V ob|astiinvestičních akcí ploběhlo dokončení čerpací stánice sever/ Ve Věci rozhodčích, komunikační systém se
sněžnými děly, lnvestice byla krYta zvýnosu provozu areálU, V5ouladu s usnesenim VH byly prodánY nemovjtosti a

pořízeny investice. Dál€ byly pořízeny nabíjecístojany elektromobility, Proběhly opravy pašerácké stezky a byl pořízen

mobilní stánek na hornístanici lanovky. Rekonstrukce inteíiéru BiFi, W se Věnoval rozšíření dojezdu modré sjezdovky,
inženýringu Výměny lanovky a splaškové kanalizace od lanovky a od chaty, Probíhá příprava projektu retenčních nádrží,
zastřešení terasy před BiFi, RoVněž proběhla informace o stavu restitucí pozemkú lesů, na kteďch stojí celý areál,

Připravuj€ se páchtovn í s m |oUVa s Českýmilesy s.p, a pachtovn í sm louvy byly rovněž uzavřeny s biskupstvím.lnformuje
o pokutách ČlZP, proti kterým se spolek odvoláVá a čeká se na píobíhající spráVní řkeni. Bližší informace ohledně
inv€st]čního rozvoje, smluvního zabezpečení činnosti Vareálu, provozních idalších aktivit W Vareálu včetně jeho
propagace a dále zaměřeníz.s. V oblasti oZLjsou uvedeny V celkové zprávě P. ochmanna, který s€ stává přÍ|ohou Č.3.

lnformace o dceřiné společnost]sKl Bílá -s|užby s,r.o. jsou součá5tízpráVyl. Vrz8!|y,

Předseda VH předáVá dáVá slovo předsedovi trenérské rady J. skoumalovi, kteíý informuje VH o počtu záVodníkťl ozL
o sportovn í připravě iu/sledcích za sezónu 201912020, o akcích Lo včetně četnosti a ÚČa§ti na schŮzích trenérské rady,

v|.zpráva J. skoumala. kteíá se stává přílohou č.4.

Ad 5)
Předseda VH otevírá diskuzi k tématům, Protože se nikdo nehlásí, př€dáVá slovo předsedovi W s tím, aby přednesl

účetnízávěrku 2a rok od 1,11,2018 do 31.10,2019,
Tato úč€tnízáVěíka byla vystavena na klu bové sekci webových stránek, kde se s n Í mohli sezná m it VŠich ni Členové oddílU.
Konstatuie, že k takto zveřejněné závěrce nebylY žádné konkrétni dotazy, a proto l,tvádíjen 2běžně jnformace, kteréj5ou

součástíjeho zpráVy viz příloha č.5.

Po přednesené zpláVě předáVá slovo člence DK l. olšákové, aby přednesla zprávu o stavu kontroly a stanovhko k účetní
závěrce. stanovisko DKje, aby účetnízáVěrka byla VH s€hválena bez výhrád a konstatuje, že HV činilcelk€m
1ooo 329,, Kč, ále po zohlednění VÝsledkU z h lavn i čjnnosti je Výsledek 1.017,629 KČ, DK souhlasí s využitím k|adného

Hv ke 9niženiztíát z minulých úaetnich období.
Podrobná zpráva se stává přílohou č.6.
Předseda VH dává pro§tor kdotazúm. Dotáry nebyly.

Ad 5l
Další bod programU je schválení účetní záVěrky za obdobíod, 1.11,2018 do 31.10,2019. Předseda VH otevírá diskuzi a

dotazuje 5e, zda někdo z přítomnÝch členů VH má dotaz, či připomínku. Protože 5e tak nestalo, formuluje text a dává
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hlasovat o L]snesení:
vH schvaluie účetni závěrku spolku za obdobíod. 1.u.2018 do 31.10.2019. zisk společnostl ve vÝši +t.o17.629,- Kč
pon€chává ve společnosti k úhradě,trát z minulých období.

65 čl€nil

Ad 7)

Předseda VH předáVá slovo P,

1.11,2019 ke dni 31,5-2020,
ViZ příloha č. 7

Proti
0 členú

zdrž€lo s€
0 členú

ochmannovi, který přednáší2práVu o plnění rozpočtu zapsaného spo]ku za obdobíod

Po přednesenízpráVy předseda VH konstatuje, ž€ bylmateriál uveřejněn na Webových stránkách a otevká diskuzik dané
tématice,

Dotazy n€byly VznesenY, proto přecházíme k dalšímu bodu proglámu,
o Dotaz Vznáší laroslav Dusílek, zdali bylo do představeného plnění rozpočtu zakomponováno i pojištění,

odpovídá P, ochmann,

Ad 8)
P, ochmann Vdalším bodě programu VH podáVá informace o plnění usnesení z náhradní Valné hromady že dne
27,5,2019. Jedná se o dVě usnes€ní:

o Č, 17 směna nemovitostí DEPo za nemovitostina pilese společností lesteka -tyto bylyVypořádány a zápsány
v katastru nemov|tostí

o Č. x8Výměna technolo8ie lanoVé dráhyzbojník- Bude to sámostatný bod jednánítéto VH, viz bod 16,

Viz příloha ě. 8.

Ad 9)
lnformace Dozorčí komise o prováděné kontro lní činnosti od konáníminuléVH, Předseda VH předáVá slovo
M. KutáČovi- př€dsedova DK, Přednáší zpráVu o činnosti, Změnilo se složení DK a lehce se změnily činnosti a zaměření
čin no§ti jednotli!,ých členů DK. vlz příloha č.9

Ad 10)
Předseda VH př€dává slovo P. ochmannovik dalšímu bodu proBramu, a toje náVrh rozpočtu spolkU na období 1.1],.2o2o
do 31.10.2021.

specifikace viz pří|ohe č.10

Ad 11)
Předsedá VH pak v rámci dalšího bodu programu přistupuje k bodu č,11 a dotazuje 5e DK, zda má nějaké dotažy, nebo
upřesněník přednesenému náVrhu rozpočtu, Předseda VH otevÍrá dhkuzi,

o Hlásí se s. olšák sžádostí o Vysvětlení přesunutí nákladu za manažerského poplatku že z.s, na dceřinou
spol€čnost 5, r.o. v souVislostis daňo$im zatížením.

o Na toto leaguje Jaroslav Dusílek, který konstatuje, že spolek si situaci optimalizace o osobní náklády ještě
zhoršuje, Řešíse žde téma, kam přenést náklady a Wlnosya kdese snažit o daňovou optimalizaciza situace, že
se chystá velká investice do nové lánoVé dláhy,

odpovídá P. ochmannI
o Proběhlá konzultace, jak tuto problematiku vyřešit, z pohledu zdaněníje to řelevantní (přesun nákládú mezi

sKlBílá a spolkem), má se zá to, že toto přesunutí bude Výhodnějši, n€boť směřuje k navýšení bonity dceřiné
spoleČnosti se snahou Vytvořit rezervu na budoucí splác€ní lanové dráhy. VŠe bude posuzováno vúčetní

o Jinou otázkou je pohled na souběh funkcí předsedy Wv obou společnostech, Jedná se o formálně právnítémá
s předpokladem, že bude uzavřena smlouva o výkonu funkce předsedy W v dceřiné spol. s.í,o. Na toto téma
reaguje také l, Balábáš, který vYsvět|uje, Že otázka přesunu manažerské odměnyje ÚČetně daňovou otá2kou a

15.června ZÁPlSZVALNÉIiROMADY sKI vÍTKoVICE_BÍLA Z.s,
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že je třeba pou?e souběh funkcí sladit s legislatavou tak, aby vše proběhlo V souladupovinnostízasmluvnitjak statutárních orgánl tak im"nui""rou pr".ounc pr;uni poiili
l, olšáková tedy infolmuje, že vyjádření Dk je součástízprávy Dk k účetní závěrce; vidí ho jakonavrhuje ke schváleníVH,

Rozpočet 5Kl na období 1.11-2o2o do 31,L2au, je předložen VH ke schválení,předseda vH otevírá k tématu di§ku7i

lťrr,,?,ii;illrr".TTr!:nstatováni. 
že rozpočet bylpřednesen Wa schválen DK dáVá tédyVH hlesovát o lozpočtu na

se spln€'ním právních

reálný a íacjonální a

63 0

Plo Proti63o
Náv.h rozpočtu bylvH schválen vpředloženéň znění.

Ad 13}
Předseda VH piedává slovo P, ochmannovi,
r5 tis/ročně,
K tématu otevírá předseda diskUži.
žádné dotazy

Předseda VH dává o !.lšiodměn hlasovat,

zdrželo se
0

který před náší výši od měny pro členy W a DK, NáVrh Dk 10 tis /ročně, W

zdíželo se
0

zcírželo §e
0

vH schváluie výšlodměn pročlenyWvevýši 15.000, -Kč a DK ve výši1o,0o0, _xč.

Ad 14)
předseda vH předává slovo p, ochmannovi, ktení otevírá téma smlouvy o výkonu funkce, právni stanovisko přednáší l.Baíábáš, tten/ vYsvěťuje, že takto předjíma zákon. co je podstatn4 je;ýše;;o"l ,*l.ir",r*"v 

" 
plr"mné podoběa zbytek je folmalita, která je ze zákona nUtná rext je kdispozicina weú""v*.',"ů"i 

"i'i""u sekci, Předseda VHtext prošel á neshledáVá nic závádného a dáVá hlasovet o usnesení:

vH schvaluie Uzavřenísmluv o výkonu funkce se členy W a DK v př€dloženém znění

63
Proti

0

Ad 15)
Předseda VH předáVá slovo Jaroslavu Vrzgulovi, který předkládá informac€ o činnosti dc€řiné spol€čnosti sKl Bílá _služby 5,r,o, J, Vrzgulá hodnotí předešlou sezonu, a to jak letni, tak zimni. lnformuje ; změně platby DPH VdobělolonavřLr, kdy dochazlk pokl.su 15% sazbv DPH na 

' 
O 

", 
C*r"|i,*i." s"*;';;';;;;., **-lm do provo7utakéčerpací<tanlceJjh7achíánily7iŤnisezonupiiteplotnkhžínénach,P;í;;"r"jiiirřr-" 

*-"e zá posledních 5íet, po.ty 1,o9tů 3 po.ty průchodú, pre7enrllié v\inorv" 
";r,r"av,i;"""rř"ž;;;;;ň;il'J,; *"',,"" *""**,,Piestože bylo v zimni §e?óné jen ss orovoznict, anú,'co; .ul" ,-"o' i"r<" o'"iiá'rlriJJii, ,"""'en milnlk 1,0oohoýú / den, Nové se navitévnici arpalu mohou na lvahu 9etkat s policisty cR,provozuje se gastro zaří2eni půjčují se eIektrokola, prodava;r se rekta mni piea méty. všechny položkyjdou nahoru, cožJepozitivnl,Zvyiujesepoie(cykli9tů.Dal§ideta|lyp"rri*"j""i"",l"r,"rirj;^"'*'""r"

Viz příloha č. 11

shrnuje to P, ochmann, kdy bylo odlyžováno 95 dnú a vysjovuje poděkováníJ, Vrzgulovi a jeho týmu.
slovo si beíe vaclav víz8ula, kon9tatuje, kdy násilné ukončenísezonyjeho motivovalo k nasměrovánína sezonu letníavyužitíJejiho potenciálu, Vrhli se ná n odernizáci vrctrolu trory, zatíná;i p racov"i. 

"l"t"v.r'.i"""rr " 
zatraktivněnímtěchto míst pro turisty. Vytvořili naučnou medvědí stezku, i;,;r;"1fi;;;";;"; .O'ri"ř o"* 

" 
o"''' .",onu, o"'''Velkou akcí jsou traily,



Diskuzike shora Uved€ným bodúm otevírá předseda VH
o Dotaz Vznáší]an Kutáč, chválí práci na tratích pío bikery,
o Da|ší dotaz Vznáší s, olšák , co s permanentkami, ktelé nebyly Vybrány V souvislosti předčasným uzavřením

areálu,
odpovídá J, Vrzgula, že na WebU bYla zveřejněna informace pro návštěvníky, žejim zústáVájízdné V platnostia
mohou sijiVybratV píúběhu ce|é letn í nebo za čátku zimníroku do konce kalendářního roku.

o Dotaz Vznáší]akub Dusílek ohledně online prodeje 5kipasl], aby nedocházelo k dlouhým frontám,
odpovídá J. Vrzgula, český zákazník si na online prodeje téžce zvyklý, píodeje byly cca 600 ti5 a VyUžíVajíjispíše
mIadší ročníky,

o Dotaz J. skoumal, že 5e ho dotýká přání směřovat se do letní sezony na bike, když jsme stále orientováni na
Iyžař5kou sezonu,
odpovídá J, Vrzgula a V, Vrzgula, že 5ejedná o u s pokojení zá kazn íků pro letní sezonu. lnformuje o tom, že se
doba měnÍ, že je třeba řeágovat na potřeby zákazníků, PorovnáVá to 5 rakouskými střed isky. Biky nevyžadují
vysoké nadmořské Výšky a nejsou tak záVislé na teplotnich Výkyvech a nároků na počasí, tudíž múžeme dlžet
krok a srovnánís Rakouskem apod, V letnísezóně roste na Bí|é počet náVštěVníkú, V píúměíu 100 pěších /den
a cca 63 bikerú / den, což přináší stále vyšší tržby z letní sezóny, Bohužel i rozvoj letních aktivit nás l]mituje
pohybovat se před€Vším V areálu (cHKo, Vlastníci: Lesy České republjky, s,p., Bh ku pství ostravsko-opavské),

o PřispíVá.Jan Kutáč, ktelý,"yzdvihuje trailové trati stím, že 5e zákazníci díky sportovnímu zážitku a rozvoji
Vlastních dovedností rádi do areálu Vracejí na rozdíl od jednorázových aktivit typu stezkách v korunách stromů

Píotože nejsou Vzneseny dalšídotazy k danému tématu, Přhtupuje tedy k dalšímu bodu programu

Ad 16)
Předseda VH předáVá slovo P, ochmannovi, kteíý infolmuje o přípravě nové lanové díáhy, Pro investičnízáměl mus€jí
být splrěny podmínky píoj€ktové přípráVy, procesu Výběrového řízení, stavebního povolení a způsobu financování,
Proces VŘ na dodavateleI Podle zákona o Veř, zakázkách dostali 3 nábídky. Proces by nazván píúzkumem tíhu, dostali
jsme technická řeš€nía cenové nabídky, VŘ bylo přerušeno a byly změněnY nové zadáVací podm ín ky,
Proces staVebního řízeni docházike změně užiVáníá jednánís drážním úřadem. Zadali projekt zpíacoVání dokumentace,
začál sběr souhlasných VYjádření, kraje, majitelú pozemků, Povodí odrY a hasiči, zatím Visí souhlas Kíajské hYgieny a

ožP,
Poslední částíprojektu je financoVáni Probíhají předáVání podkladú jednotIiVých bankovních institucí, VytVáříse Vlastní
ekvita. V lhtopadu tohoto.oku pak by byla svolána mimořádná VH ke schválenítohoto záměíu
vše viz příloha č. 12

Předseda VH otevírá diskuziI
o Dotezl. V€lká Vznášídotaz na VÝšiinvestice
o odpovídá P. ochmann -cená dělá 117 mil Kč
o Předseda VH konstatuje, že docházík naplnění usneseníVH a na podzim pak dojde k íozhodnutí, zda jít do této

investice čine,
o Podnět VznášíF, Kutáč, a navrhuj€, aby bYly finančníVýkazy k vidění přímo na VH - projekce na plátno

Ad 17|
Předseda VH předáVá s|ovo P. ochmanovi o stavu členské základny. Ten informuje o přkústcích do č|enské základny i o
jejich úbytku. Předkládá VH p řih lášky tří zájemcú - dětí rodičů -členů spolku, - Viz příloha č, 13,

Vystupuje Martin KUtáč, ktématu členské základny, stanovisko DK je takové, nedopoíuČit přijetí a zrevidování
rozhodnutí VH z 28,11,2011.

Konstátuje, žejeV zájmu spolku, abyse členská základna omladila, a drUhou stranu přijímáme děti, které nemajíanirok
a neníjisté, zda Vúbec budou mít zájem o lyŽovánÍ. stojíme o aktivníčl€ny, od toho máme ozl, aby déti naŠich Členů

mělY možnostvyužívat V,lhod členství a mít možnost se účastnit aktivit spo|ku,

Ktomuto tématu Vystupuje P. ochmann s tím, že přih|ášky bylY podány V souladu s platnýmistanovami a usneseními
VH, samotnýW nemúže měnit UsnesenÍVH a navrhuje, áby VH pověřila W k revizirelevantních usnesení.

VH se rozhodla po dohodě o zVážení s€hválení přijetí no\^ích členú na příští další VH a akceptovat námitku DK. W
navíhn€ na dalšíVH leviziusneseníz 28.11,2011oh|edně přijímáníčlenů (dětí)bez člen ského VstU pn ího poplatku,

Předseda VH dáVá hlasovat o odložení přijetí

, l5.čen na
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o o slovo se hlásís, skoumal, Hodnotí, že největším nesmyslem bylo přijetí členského poplatku 50 tis. Kč. Která

zamezila rozšiřoVáníčlenské 2áklady, Za ce|ou historii pak se stalo jen jednou, že někdo vstoupil za těchto

Vtématu č]enské základnY pokračuje P. ochmann, Všechny členské příspěVky byly V roce 2019 uhrazeny a aktuální rok

5e píúbéžné plat'. \ávrh na líUšen řl.nstv'neri,

W navrhuje uděleníčestného členství pro:

o Milana Prochá2ku,

53

o Růženu vlčkovou

54

o Jaroslava včísla

Proti
0

Proti
0

Pro Proti
550
Jmenov.ným bylo udéleno č€stné člen§tví.

Ad 18)

před5eda vH otevirá djskuzi

o 5, olšák navlhuje a dáVá podnět o posunutíhranice osvobozeníod platby členských příspěVky z hranice 60let
na 65 let, DáVá tojako podnět pro příŠtÍVH a připravitto pro dalšÍVH

Ad 19)

Předseda VH prohlásilpro8ram VH za !ryčerpaný, Děkuje Všem za účast. ZáVěrVHv20,25hod.

Mgr,JakubDusllek /Z
PiedsedavH 

ú/,, / /
, *,n u,, uu,* ** 

^ fi ̂ Í.lr,[ý

Ing, Martin Kaclř

lng, Šárka Wilticbová

Přílohy:

Příloha č.2

Příloha č,4
Příloha č,5
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Příloha č,6

Příloha č,8

Přiloha č, 10
Příloha č, 11
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